
关于暂停代客境外理财计划申购的通知

尊敬的客户，

我行将于(2020年1月3日下午3点)起，**暂停**我行(营业网点□、个人网上银行■、微信服务号■、手机银行■)*所有币种的开放式海外基金型代客境外理财计划的申购交易。您暂时无法通过我行(营业网点□、个人网上银行■、微信服务号■、和手机银行■)*进行上述产品的申购交易。

我行开放式海外基金型代客境外理财计划的赎回与转换交易仍可正常进行。若有任何疑问或者希望了解更详细的信息，您可随时垂询您的客户经理或拨打汇丰中国客户服务热线 95366。

* 已勾选 未勾选

敬请知悉。

汇丰银行(中国)有限公司

2020年1月3日

Notification on the suspension of QDII subscription

Dear Customer,

QDII products subscription in (Branch□, Internet Banking■, Mobile Z■, Wechat■)* will be **suspended** from (15:00, 3 Jan 2020). And QDII products subscription in (Branch□, Internet Banking■, Mobile Z■, Wechat■)* is suspended.

Redemption and Switching of QDII products will be still available through all channels.

If you have any further questions or enquire more details, please consult your relationship manager, or call HSBC China Customer Service Hotline 95366.

* selected unselected

Regards

HSBC Bank (China) Company Limited

3 Jan, 2020